
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
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Vragen ex art 46 RvO Gemeentebelang-onkruidbestrijding op verharding 

1- Notagegevens   

Notanummer 2019-001714 

Datum 12-09-2019 

Programma:   

03 Leefomgeving 

Portefeuillehouder Weth. Rorink 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 07-10-2019 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [ ]Openbaar -- [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

projectleider 03-10-2019 

wethouder 03-10-2019 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[ ]gem.secr. -- 

BIS Openbaar 

Status Definitief2019-10-09 

  

Bijlagen 

  
B & W d.d.: 07-10-2019 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie Gemeentebelang vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 11 september 2019 heeft Harry ten Have van de fractie van Gemeentebelang uw college een 
aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over onkruidbestrijding op verharding. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
  

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 

Schriftelijke vragen artikel 46 RvO 
onkruidbestrijding op verhardingen 

Deventer, 11 september 2019 
 
 
Geacht college, 
 
Na het beëindigen van het gebruik van chemische middelen bij de onkruidbestrijding in 
2014 is in 2017 structureel extra geld beschikbaar gesteld om het gewenste 
onderhoudsniveau te behalen. Hierover zijn met de verbonden partijen afspraken gemaakt. 
Het betreft onderhoudsniveau B en C volgens de systematiek van het CROW.  
 
De fractie van Gemeentebelang heeft over dit onderwerp de volgende vragen: 
1. Wordt het gewenste niveau gehaald?  
2. Zijn over de periode 2017 – 2019 monitoringsgegevens beschikbaar? 

Zo ja, met wie worden deze monitoring gegevens gedeeld? 
3. Welke maatregelen/acties zijn genomen in de situatie waarbij het afgesproken 

niveau niet is gehaald (wel/niet n.a.v. de gegevens van de monitoring)? 
4. Is het meetbaar, dat de structurele verhoging van het budget onkruidbestrijding leidt 

tot een grotere tevredenheid bij de burgers? Zo ja, kan dit zichtbaar gemaakt 
worden? Zo nee, hoe kunnen we dit meetbaar maken? 

5. Zijn de bewoners naar menig van het college voldoende geïnformeerd over de 
aanpak van onkruidbestrijding op verhardingen?  

6. N.a.v. de structurele verhoging van dit budget zou de raad geïnformeerd worden over 
de voortgang. Wanneer en op welke wijze gaat dit gebeuren? 

 
Harry ten Have 
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2019-001714  7 oktober 2019 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO over onkruidbestrijding op 

verhardingen 
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Ten Have, 
 
In uw brief van 10 september 2019 hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
onkruidbestrijding op verhardingen. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  
Wordt het gewenste niveau gehaald?  
 
Antwoord:  
De gemeente Deventer werkt in de openbare ruimte binnen de bebouwde kom veelal op beeldkwaliteit. Die 
beeldkwaliteit wordt objectief vastgesteld aan de hand van beeldmeetlatten volgens de CROW-methodiek. 
Het CROW heeft samen met gemeenten en aannemerij de landelijke standaard kwaliteitsniveaus (met 
niveaus A+, A, B, C en D) opgesteld voor het onderhoud van de openbare ruimte. Niveau A+ is onkruidvrij en 
niveau D is veel onkruid. 
 
Het niveau C is in 2018 gemiddeld net gehaald. De verwachting is dat dit ook geldt voor 2019. Het seizoen is 
echter nog niet afgelopen. Voor het stadscentrum geldt niveau B en dit wordt gehaald. Dit neemt niet weg dat 
er momenten/ periodes zijn waarbij in wijken en op wegen het C-niveau niet wordt gehaald. 
 
Vraag2: 
Zijn over de periode 2017 – 2019 monitoringsgegevens beschikbaar? Zo ja, met wie worden deze monitoring 
gegevens gedeeld? 
 
Antwoord:  
Ja. In opdracht van de gemeente Deventer wordt maandelijks een monitoring uitgevoerd. Het feitelijke niveau 
wordt vastgelegd door CROW-geschoolde medewerkers. 
 
De monitoringsrapportages worden maandelijks aan de gemeente Deventer verstrekt. Deze gegevens worden 
gebruikt in de werkoverleggen tussen Circulus Berkel en gemeente om de stand van zaken te bespreken en 
de uitvoering bij te sturen. In de bijlage bij nog op te stellen raadsmededeling (zie het antwoord op vraag 6) 
zullen de monitoringsgegevens samengevat aan de gemeenteraad worden verstrekt. 
 
Vraag 3: 



Welke maatregelen/acties zijn genomen in de situatie waarbij het afgesproken niveau niet is gehaald (wel/niet 
n.a.v. de gegevens van de monitoring)? 
 
Antwoord:  
Binnen het beschikbare budget is een werkplanning afgesproken, waarbij alle wijken tenminste 1 keer aan de 
beurt komen met een borstelmachine.  Daarnaast wordt elke wijk gemiddeld 3 of 4 keer geveegd. 
Onkruidbeheersing in het stadscentrum vindt maandelijks plaats met een stoomapparaat. 
 
Daar waar het kwaliteitsniveau C voor een langere periode niet wordt gehaald, bijvoorbeeld waar de 
borstelmachine al vroeg in het seizoen is geweest, ligt de focus van onkruidbeheersing op doorgaande 
wegen, zodat de kolken vrij zijn en de afwatering niet in de problemen komt. Indien er sprake is van 
meldingen uit een wijk, dan vindt beperkt extra inzet plaats. 
 
In 2018 was er sprake van een inhaalslag omdat in de voorgaande jaren alleen aan onkruidbestrijding werd 
gedaan op de doorgaande wegen en rondom obstakels. Sinds 2018 wordt wijk voor wijk op alle verharding 
onkruid bestreden. 
 
Dankzij de droogteperiode bleven de straten en wijken waar onkruid was verwijderd, redelijk mooi op beeld.  
In 2019 lijken we hier enig voordeel van te hebben gehad, het totale beeld is beter dan in 2018, aldus de 
wijkbeheerders. De CROW-monitoringsgegevens over de afgelopen jaren worden op een rij gezet en te zijner 
tijd gedeeld met de gemeenteraad. 
 
Vraag 4: 
Is het meetbaar, dat de structurele verhoging van het budget onkruidbestrijding leidt tot een grotere 
tevredenheid bij de burgers? Zo ja, kan dit zichtbaar gemaakt worden? Zo nee, hoe kunnen we dit meetbaar 
maken? 
 
Antwoord:  
Op basis van signalen van inwoners, maar ook naar de mening van de wijkbeheerders, is er gaandeweg 
sprake van een beter straatbeeld. Dat wil niet zeggen dat het gehele jaar door het in alle wijken het pico bello 
is. Er is sprake van aandachtsgebieden. 
 
Wat met name een inbreuk vormt op het straatbeeld is het hoge onkruid op moeilijk bereikbare plekken en 
rondom objecten. Dit vraagt handmatige inzet. Met Circulus Berkel is in de basis afgesproken dat hiervoor 
medewerkers met een afstand tot de arbeidsmarkt worden opgeleid en ingezet.  Door de krapte op de 
arbeidsmarkt is er sprake van sterke onderbezetting en moest er extra mankracht worden ingehuurd. Het 
huidige budget was daarvoor beperkt.  Voor 2020 is dit een aandachtspunt om te kijken waar mogelijkheden 
liggen.  
 
In 2019 is er extra geïnvesteerd in het tijdig informeren van inwoners op het moment dat de borstelmachine in 
de wijk/ straat komt. Dit ervaren de inwoners als positief. Inwoners verplaatsen hun auto’s of maken hun eigen 
stoep schoen, waardoor hun leefomgeving er schoner uitziet. Met name Cambio-medewerkers en de 
Deventer Schoon Familie hebben een grote bijdrage geleverd en willen dit voor 2020 verder intensiveren.  
 
Vraag 5: 
Zijn de bewoners naar menig van het college voldoende geïnformeerd over de aanpak van onkruidbestrijding 
op verhardingen?  
 
Antwoord:  
Op de website van de gemeente, maar ook op de website van Circulus Berkel, worden inwoners 
geïnformeerd over de wijze van onkruidbeheersing, onder andere dat er geen glyfosaat wordt gebruikt en dat 
dit tot gevolg heeft dat het beeld in de wijk anders is dan wanneer er nog met glyfosaat werd gewerkt.  
Sinds medio 2019 wordt op de website per wijk aangegeven waar de onkruidbestrijding is uitgevoerd en nog 
gaat plaatsvinden. Dit systeem zal in 2020 zo mogelijk nog worden verfijnd. 
 
Vraag 6: 
N.a.v. de structurele verhoging van dit budget zou de raad geïnformeerd worden over de voortgang. Wanneer 
en op welke wijze gaat dit gebeuren? 
 
Antwoord:  



Circulus Berkel werkt momenteel aan een eindevaluatie onkruidbeheersing (op verharding in Deventer) over 
de afgelopen 2 jaar. Deze zal medio november beschikbaar komen. Met een raadsmededeling zal de 
gemeenteraad hier nader over geïnformeerd worden.  
 

 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


